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Poštovani vijećnici! 
 
Na posljednjoj sjednici Općinskog vijeća dobili ste izvješće za prvih osam mjeseci, pa 

ću kroz ovo izvješće obuhvatiti preostali dio 2014. godine. 
 
Početkom devetog mjeseca intenzivirali smo razgovore sa firmom Čistoća d.o.o. 

vezano uz selektiranje otpada na kućnom pragu. Do kraja godine organizirati će se 
edukacijski zborovi građana u oba naselja vezano uz način selektiranja otpada. Najkasnije 
početkom iduće godine uvodi se još jedna kanta (za plastiku). Kante će se čipirati. Instalirali 
smo uz već postojeće kontejnere za staklo i kontejnere za tekstil. Bitna značajka da sve te 
radnje ne poskupljuju uslugu. Pokrenuta je ideja o mobilnom reciklažnom dvorištu i još neke 
pojedinosti koje ću lakše pojasniti usmeno na sjednici. 

 
Odrađena su dva raskršća vezano uz odvodnju i kanalizaciju (raskrižje ulice Matije 

Gupca i Kralja Tomislava sa Zelendvorskom) koja nisu bila obuhvaćena prijašnjom 
dokumentacijom. To nam je bio preduvjet za dovršetak dionice koja je u toku, tako da će se 
dionica Zelendvorske ulice moći odraditi sa rubnjacima sve do ulice Kralja Tomislava. Radovi 
na spomenutoj trasi su u toku i do kraja godine planirani su radovi sa grubim slojem asfalta. 

 
Odrađeni su vanredni radovi na postavljanju NN mreže i javne rasvjete prema 

poslovnoj zoni, Kratkoj ulici i nastavak Đure Kuhara te posebno izmicanje dalekovoda u 
stambenoj zoni koja je financijski bila najzahtjevnija, a čime su se stekli uvjeti za mogućnost 
prodaje još dvije parcele – gradilišta. 

 
U Svibovcu Podravskom su sanirani svi prilazno-prolazni putevi prema i uz rijeku 

Dravu. 
 
Servisirani su stolovi i stolice iz spratnog dijela Doma kulture. 
 



Aktiviran je ponovno mlijekomat na opće zadovoljstvo velikog broja mještana naše 
općine. 

 
Sprovedena je akcija prevencijom protiv raka dojke. Ovom prilikom bi se zahvalio 

gospođi Darinki Kovačić i udruzi „Kap dobrote“ koje su do ove godine to uvijek sprovodile, ali 
zbog nemogućnosti obavljanja te zahtjevne organizacijske akcije, ove godine su to preuzele 
Karmela Majcen i Božena Milec iz ženske inicijative HNS-a Sračinec. Pregled je obavilo 130 
žena. 

 
Na inicijativu župana Predraga Štromara uključeni smo u projekt uvođenja 

širokopojasnog interneta sa postavljanjem svjetlosnog kabla. Tim projektom će biti 
obuhvaćena čitava županija, a aplicirati će se prema fondovima EU. 

 
U toku je projekt sufinanciranja energetske učinkovitosti koji je izuzetno zahtjevan u 

svom sadržajno-pravnom tumačenju za konačnu realizaciju. Stranke teško prihvaćaju 
zakonom propisane obaveze, a koje se odnose na plaćanje dokumentacije potrebne za 
provođenje projekta i dobivanje sredstava od Fonda. 

 
Pročelnik Sandro uz ovu zahtjevnu proceduru dnevno rješava po 3 predmeta 

legalizacije, tako da je ove godine odrađeno 270 predmeta, a sveukupno preko 350 
predmeta. 

 
Sproveden je natječaj za dodjelu stipendija gdje se opet povodilo načelom tko je 

zadovoljio uvjet prosjeka ocjene biti će i korisnik stipendije. Učenici završnih razreda 6 
stipendija, prva godina studija 2 stipendije, studenti koju studiraju na području Varaždin-
Čakovec-Koprivnica 5 stipendija  te ostali studenti 13 stipendija. 

 
Proslava Dana Općine Sračinec prerasta u neki način brenda Općine. Svojim 

sadržajima postali smo interesantna destinacija žiteljima čitave županije. Uz završetak i 
otvorenje Ribičke kuće te izuzetna posječenost Dječjeg dana, ugodno sam bio iznenađen 
brojem gostiju na svečanoj sjednici. Redovito odlazimo na proslave dana općina širom 
županije, a i van županije i mogu sa ponosom istaknuti da smo u samom vrhu po kvaliteti 
organizacije i brojem visokih dužnosnika bez obzira na političku opredijeljenost. 

 
Lijepo vrijeme subotom i nedjeljom omogućilo je veliku posjetu manifestacijama 

smotre folklora, a posebno ove godine rekordan broj izlagača i posjetitelja Placa na Gmajni. 
To je taj brend za kojeg dobivamo sve više pohvala od strane svih posjetitelja, a kojih je ove 
godine bilo kroz Dane Miholja preko 15 tisuća, računajući i nikad posjećenije zabavno-
muzičke programe pod šatorom. 

 
Redovito pohađamo tribine i radionice vezano uz nove zakone i indeksaciji općina i 

gradova te otvaranju EU fondova tokom 2015. godine. Detalje indeksacije usmeno ću Vam 
objasniti na sjednici vijeća. 

 
 
 



Radimo na pripremi projektne dokumentacije za sredstva koja će i iduće godine biti 
predviđena za energetsku učinkovitost od strane Ministarstva gospodarstva (primjer vrtić, 
zdravstvena ambulanta, svlačionica Svibovec). 

 
Pred nama su izuzetno zahtjevni dani u organizacijskom smislu. Najbitniji je prijedlog i 

donošenje Proračuna te organizacija podjela darova 2 dana, podjela božićnica, kroz udruge 
organizacija Božićnog sajma, dramskih večeri, zborno pjevanje uz jaslice, KUD Zavičaj 
koncert, predstava Kerekeš, primanje studenata, rodilja… 

 
Za kraj bi sa ponosnom želio istaknuti da je humanitarna akcija „Pomognimo Višnji 

Mesek“ u potpunosti uspjela zahvaljujući svim ljudima dobra srca. Prikupljeno je 198 tisuća 
kuna te će tako Višnja Mesek zajedno sa suprugom dana 25. studenoga 2014. godine krenuti 
za Peking gdje će ostati 3 tjedna, a mi joj samo možemo poželjeti mnogo sreće da uspije 
zaustaviti tu bolest. 

 
Za sva ostala pitanja stojim na raspolaganju na sjednici Općinskog vijeća. 
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